
MARIO ŽUPAN:  

- Hvala predsjedniče.  

Gradonačelniče, jedno kratko pitanje, nastavljamo oko Panorame, Rotor projekta gdje 

evo jučer na jednom portalu piše sam gradonačelnik Tomašević izrazio je nezadovoljstvo 

preglomaznim projektom bla, bla, bla, iz 2008. godine da ne idemo u povijest tko šta. 

Međutim u dva tjedna je ipak odlučio s tim da investitor mora napraviti vrtić, to ste zaboravili 

spomenut, to smo imali na ovoj Skupštini, međutim ono šta nas zanima i javnost tko je taj 

vanjski odvjetnički ured. Jedino što nas danas zanima kako je Tomašević vanjske odvjetnike 

angažirao, koliko su oni plaćeni i kako je točno izgledalo njihovo mišljenje. Znači vrlo 

jednostavno ako vi stavljate u javnost od investitora pismo, od odvjetnika koji zastupa 

investitora, naveli ste ime gospođe, poslali ste to pismo i predsjedniku Skupštine i svima 

nama zastupnicima onda nam dajte i pismo, mišljenje vaših odvjetnika i odvjetnika Grada 

zašto su pristali na projekt i zašto ste izdali građevinsku dozvolu i da projekt taj ide. Znači 

zanima nas i mišljenje odvjetnika koji su zastupali Grad Zagreb i koliko je to koštalo naravno 

i po kojem natječaju su angažirani.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ja ću vam odgovorit, a onda ćete vi isto nadam se meni odgovorit i javnosti hrvatskoj 

zašto ste glasali da se proda zemljište od Grada tom investitoru. Znači vi ste zadnji, doslovce 

zadnji koji bi trebali kritizirat projekt koji ste vi glasali. Znači umjesto sad da javnost pita vas 

zašto ste pustili takav projekt s tolikom preizgrađenosti, bez dječjeg vrtića na toj parceli, zašto 

ste glasali da se proda zemljište u vlasništvu Grada tom investitoru i time stavili ad acta, ad 

acta na cijeli taj proces. Evo nadam se da ćete mi vi to objasnit.  

A sad ću ja vama objasnit. Znači dopis koji je došao jer se pojavila i teza u medijima, 

pa nema nije tu bilo nikakvih prijetnji tužbi. Pa to su bila civilizirana upozorenja. Tako je 

izjavio investitor. Pa dobro, evo nek se vidi to civilizirano upozorenje. Nek se vidi iznos 

kojim se prijetilo da će Grad platiti odštetu. Tri pročelnika koja sam ja izabrao, ja izabrao, 

novi pročelnici Željko Matijašec pravnik na čelu Stručne službe Gradske uprave, Martina 

Jurišić pravnica na čelu Ureda gradonačelnika i Stanko Kordić na čelu mega ureda koji je i 

radio u Ministarstvu graditeljstva prije, vodio upravu, tri pročelnika koja sam ja izabrao se 

slažu zato što se radi o ugovoru potpisanom prije, da Grad mora ispunjavat svoje ugovorne 

obaveze. Ali unatoč tome znajući da će bit ovakva kritika u javnosti sam tražio i svejedno da 

bude vanjsko mišljenje. Uzeli smo odvjetnika, by the way za odvjetničke usluge kao i za 

banke nema ni javne nabave al' smo uzeli čak i odvjetnika s liste Grada i tražili još jedno 

mišljenje, da budem potpuno siguran da nemam druge opcije nego poštivati što baš i laik 

pravni zna, poštivati ugovor  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

koji je prije mene potpisan. Jedino što smo radili je smanjivali štetu  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- s aneksom vezano za dječji vrtić i za komunalnu infrastrukturu.  

 

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Evo imate dodatno objašnjenje pa ćete moći dodatno odgovoriti.  

Zastupnik Mario Župan traži dodatno pojašnjenje.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Hvala. Na kraju krajeva HDZ nije glasao 2008. kad je bio taj projekt niti je bio  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

niti je bio… Pustite, ja vas nisam dirao. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …bez ubacivanja i bez dijaloga.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Nije glasao za taj projekt, prvo da to riješimo. 

Druga stvar, lijepo sam vas pisao koliko ste platili odvjetničke usluge i tko je, tko je to 

bio.  

Treća stvar, tko god vam pošalje znači pismo neke namjere ili upozorenje odvjetnika 

vi ćete odmah sazvat svoje pročelnike i prihvatit takve nagodbe. Niste trebali  

……(Žamor)……  

niste trebali odmah ić. Mogli ste, na kraju krajeva imate sudski postupak, pa imate van 

sudsku nagodbu, pa imate  masu argumenata. Ovdje ste vi pogodovali apsolutno s ovom 

odlukom investitoru  

……(Žamor)……  

jer sami govorite, sami govorite  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Samo trenutak, molim vas bez smijanja.  

 

UPADICA iz klupe: - Ma sram vas bilo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dajte dužnu pažnju govorniku.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- A ti si seljačina.  

Sami govorite… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupniče samo malo, samo malo, samo malo.  

……(Žamor)……  

Dobivate opomenu  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Ispričavam se.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- zbog vrijeđanja. Ispriku može uvažiti zastupnik a vi dobivate opomenu. Idemo dalje 

a vama molim tišinu.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  



 

MARIO ŽUPAN:  

- Tebi, tebi. Tebi.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zbog vrijeđanja.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Vama, vama, vama, vama, vama.  

 

……(Nerazumljive upadice i z klupa)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupniče…  

Ajmo, ajmo dosta sada. Dobili ste opomenu zbog vrijeđanja kolege sukladno 

Poslovniku.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Znači apsolutno ste s ovom odlukom  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Idemo, tišina u dvorani!  

 

MARIO ŽUPAN:  

- rekli ste da se ne slažete s ovom odlukom međutim radi prijetnje sudske tužbe ste 

ipak popustili investitoru. Znači ne slažete se al' ste popustili. Direktno pogodujete i radite 

štetan ugovor za građane grada Zagreba jer će onaj dio grada Zagreba bit unakažen.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Samo malo, samo malo, molim vas samo malo.  

Tišina u dvorani! U čemu je problem?  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Dobio je opomenu sukladno Poslovniku.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Dobio sam opomenu, a trebao je on dobit opomenu, on je prvi vrijeđao.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Šta je vrijeđao?  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Gospodin Celakoski je prvi vrijeđao kako je vrijeđao i gospođu Vasić.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ajmo, ajmo bez rasprave više ili ću, ili ću zaustavit. Idemo, završite do kraja.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 



TEODOR CELAKOSKI iz klupe:  

- Ja nisam ništa rek'o.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dobro, imate 30 sekundi još.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Jel' mogu ja govorit?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dajem pauzu od 10 minuta da se malo primirimo.  

……(Žamor)……  

Stanku, pauzu.  

 

……(Prekid snimke)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim sve zastupnice i zastupnike da sjednu na svoja mjesta kako bi mogli nastaviti 

s radom.  

I samo jedno pojašnjenje prije nego što dam gospodinu Županu da nastavi sa svojim 

traženjem pojašnjenja. Dakle ovdje je došlo do grubog, povrede i vrijeđanja zastupnika. Ja 

sam dao opomenu. Ovo ćemo tretirati ubuduće, standard uvodimo kao tešku povredu i teško 

vrijeđanje. To će biti opomena s oduzimanjem riječi. Pošto se prvi puta dogodilo evo sada 

ćemo onda zaustavit se na opomeni al' da znate svi za ubuduće to ide dakle i oduzimanje 

riječi.  

Izvolite, 35 sekundi.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- Hvala predsjedniče.  

Za sve jednaki kriteriji.  

Samo odgovor gradonačelniku, UPU je donesen 2008. godine. Ne znam tko je bio 

predsjednik Skupštine, vrlo lako možemo izvadit. 2018. je donesena prodaja zemljišta.  

A ovo što ste rekli tri pročelnika koje sam ja odabrao, pa valjda su ti pročelnici 

odabrani putem javnog natječaja jer ste govorili da ne odabirete osobno pročelnike nego 

putem javnog natječaja.  

Evo, ništa drugo, kratko, hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Gradonačelniče želite dati dodatno pojašnjenje?  

……(Žamor)……  

Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Mislim hvala na ovoj pravnoj poduci da ja odlučujem o pročelnicima na temelju 

javnog natječaja. Šta je tu krivo? Da, ima javni natječaj, ja donosim odluku na temelju javnog 

natječaja tko će bit pročelnik.  



Al' ono što sam htio istaknuti, ne radi se o nekim starim pročelnicima što mi se 

imputira da su mi stari kadrovi rekli da to možda ne trebamo ispuniti taj ugovor. Radi se o 

novim pročelnicima koji imaju itekako puno iskustva u ovakvim stvarima. I svi troje se slažu. 

Svi troje se slažu što je kažem i pravnom laiku jasno da ugovor koji je potpisan se mora 

ispoštovati. Ako se ne ispoštuje  postoje kazne, postoje penali, postoje odštete. Vidjeli smo 

koje su ogromne odštete u ovom projektu jer se radi o ogromnom projektu.  

Al' meni je nevjerojatno da vi koji ste onda, 2018., pardon, glasali da se investitoru proda to 

zemljište sada kažete zašto sam ja popustio tom istom investitoru. Pa gdje to ima? Ono, kakva 

je to zamjena teza ono? Kakva je to ono  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

nevjerojatna ono situacija?  

 

 


